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1. Föregående mötes protokoll. 

    Föregående mötets protokoll, 21-05-27 gicks igenom utan anmärkning. 

 

2. Ekonomi. 

    Man kan se på den senaste avläsningen att vattenförbrukningen i området har ökat, därför 

    uppmanar styrelsen, att ni som fastighetsägare undersöker om det finns droppande kranar                                      

    eller rinnande toalettstolar i fastigheten.  

 

3. Asfaltsarbeten. 

Information till fastighetsägare om slutförda asfaltsarbeten. 

Eftersom asfalten var mycket dålig på grund av rötter och annat, samt klagomål från 

snöröjningen var vi tvungna att åtgärda detta på nedanstående områden;  

Gångbanan utanför fastigheterna nr 78 och 80, gångbanan utanför lokalen, samt den 

del av backen till Rymdtorget som tillhör samfällighetsföreningen. (Övrig del tillhör 

Göteborgs kommun). 

    Under vecka 26 kommer det att läggas asfalt på Ip Onlys fiberarbeten. 

 

4. Målning av staket.  

    Staketet i marklag 5 är nu åtgärdat, och målning måste utföras. Färg finns i förrådet.  

 

5. Årsmötet 2021. 

       Årsmötet 2021 är planerat att äga rum i mitten av september i Bergsjöskolan. 

 

6. Motioner och övriga frågor.  

   Motioner och övriga frågor ska vara styrelsen tillhanda senast 2021-07-31.  

 

7. Nästa styrelsemöte.  

Nästa styrelsemöte hålls i lokalen den 23 augusti kl 19.00. 

 

 

Styrelsen önskar alla en trevlig sommar ! 

 

 

Vid protokollet            Justeras     Ordförande 

 

 

Monica Mattsson                          Birgitta Linde      Susanne Svensson



     


